

港專傑出成績入學獎學金 CT Entrance Scholarship for Excellent Academic Achievement

目的 Objectives

港專特別設立「港專傑出成績入學獎學金」，以表揚學業成績優異的學生，並鼓勵他們繼續在本校勤奮學習，創造佳績。

HKCT offers 'CT Entrance Scholarship for Excellent Academic Achievement' to the students with outstanding academic achievement to encourage them to keep up with their satisfactory performance.

主要申請對象及資格 Main Targets & Requirements

香港中學文憑試考生、文憑 / 應用教育文憑 / 毅進文憑畢業生：

- 本地學生；及
- 在入學面試中有良好表現；及
- 獲得本校取錄入讀港專指定課程（請參考附錄）

Students of HKDSE, graduates of Diploma/ Diploma of Applied Education/ Diploma Yi Jin/ Yi Jin Diploma:

- Local students; and
- Good performance in the admission interview; and
- Being accepted to enroll in HKCT designated programmes (Please refer to appendix)

金額 Amount

準則 Criteria	獎學金金額 Scholarship Amount	
	升讀高級文憑 Enrolled in Higher Diploma	升讀 專業文憑 / 文憑 Enrolled in Professional Diploma/ Diploma
甲類 <ul style="list-style-type: none"> • 於畢業成績(CGPA)中取得累計平均積點 3.0 或以上；或 • 應用教育文憑 / 毅進文憑畢業生須在畢業成績中取得 6 科 B 級或以上或同等成績；或 • 於香港中學文憑試中，考取 16 分或以上 Type A <ul style="list-style-type: none"> • Attained a cumulative GPA of 3.0 or above in the preceding qualification; or 	HK\$15,000	HK\$7,000

<ul style="list-style-type: none"> • Graduates of Diploma of Applied Education/ Diploma Yi Jin/ Yi Jin Diploma attained Grade B or above or equivalent in 6 subjects (out of 8) ; or • Attained HKDSE 16 points or above 		
<p>乙類</p> <ul style="list-style-type: none"> • 於畢業成績(CGPA)中取得累計平均積點 2.3 或以上；或 • 應用教育文憑 / 毅進文憑畢業生須在畢業成績中取得 4 科 B 級或以上或同等成績；或 • 於香港中學文憑試中，考取 12 分或以上 <p>Type B</p> <ul style="list-style-type: none"> • Attained a cumulative GPA of 2.3 or above in the preceding qualification; or • Graduates of Diploma of Applied Education/ Diploma Yi Jin/ Yi Jin Diploma attained Grade B or above or equivalent in 4 subjects (out of 8) ; or • Attained HKDSE 12 points or above 	<p>HK\$7,500</p>	<p>HK\$3,500</p>
<p>丙類</p> <ul style="list-style-type: none"> • 於香港中學文憑試中，體育科目取得 5*級或以上成績；或 • 於香港中學文憑試中，考取 15 分或以上 (以五科最優異的成績計算，包括中、英文、體育及「公民與社會發展科」取得「達標」成績)；及 • 獲得本校取錄入讀「體適能、教練及運動管理高級文憑 (全日制)」 <p>Type C</p> <ul style="list-style-type: none"> • Attained Level 5* or above in the Physical Education elective of HKDSE; or • HKDSE 15 points or above (Best 5 subjects, including Chinese Language, English Language, Physical Education and "Attained" in Citizenship and Social Development); and • Being accepted to enrol in Higher Diploma in Fitness, Coaching and Sports Management (Full-time) 	<p>於整個修讀期間 每年港幣\$10,000 註：不包括重讀學 年</p> <p>HK\$10,000 each year for the entire study duration Remark: Tuition fee for repeat study is not included</p>	<p>不適用 Not applicable</p>

申請方法 Application Method

於入學面試時，由學部面試主任推薦提名。

Nominated by the interviewer of the academic division/ faculty during the admission interview.

其他 General Notes

1. 所有獎學金計劃均設甄選程序，並確認沒有任何未繳交之學費或款項後，獎學金方可獲得發放。
All scholarships are given in accordance with a selection procedure. Scholarship will be disbursed to successful applicants without outstanding fee payment.
2. 獎學金名額有限，所有獎學金之資格審定及發放，以校方之評審委員會的批核為最終決定，申請人不得異議。
A limited number of scholarships are available. Assessment of applicants' eligibility and the granting of scholarship are subject to the final decision of HKCT's Selection Panel for Scholarships. Applicants' objection to the final result will not be accepted.
3. 如學生合資格並成功申請或獲推薦提名多項新生入學獎學金，亦只可獲發不多於一項獎學金。
If students are eligible and successfully apply for or are nominated for multiple entrance scholarships, the students will only be awarded no more than one scholarship.



附錄 Appendix

港專指定課程 HKCT designated programmes:

程度 Level	課程名稱 Programme Name	
高級文憑 Higher Diploma	創意設計及媒體高級文憑 (數碼影像)(全日制) Higher Diploma in Creative Design and Media (Moving Image) (Full-time)	
	創意設計及媒體高級文憑 (視覺傳達)(全日制) Higher Diploma in Creative Design and Media (Visual Communication) (Full-time)	
	幼兒教育高級文憑 (融合教育)(全日制 / 兼讀制) Higher Diploma in Early Childhood Education (Inclusive Education) (Full-time/Part-time)	
	網絡安全高級文憑 (檢測及合規)(全日制) Higher Diploma in Cybersecurity (Testing and Compliance) (Full-time)	
	體適能、教練及運動管理高級文憑 (全日制) Higher Diploma in Fitness, Coaching and Sports Management (Full-time)	
	物聯網工程高級文憑 (全日制 / 兼讀制) Higher Diploma in Industrial Internet of Things (Full-time/Part-time)	
	室內設計高級文憑 (全日制) Higher Diploma in Interior Design (Full-time)	
	語言及企業傳訊高級文憑 (日語)(全日制) Higher Diploma in Language and Corporate Communication (Japanese) (Full-time)	
	語言及企業傳訊高級文憑 (韓語)(全日制) Higher Diploma in Language and Corporate Communication (Korean) (Full-time)	
	電腦學高級文憑 (流動應用程式及遊戲開發)(全日制) Higher Diploma in Computer Studies (Mobile Applications and Game Development) (Full-time)	
	創意產業音樂製作高級文憑 (全日制) Higher Diploma in Music Production for Creative Industries (Full-time)	
	社會工作高級文憑 (全日制 / 兼讀制) Higher Diploma in Social Work (Full-time/Part-time)	
	旅遊業管理高級文憑 (航空服務)(全日制) Higher Diploma in Tourism Management (Airline Services) (Full-time)	
	旅遊業管理高級文憑 (西式廚藝)(全日制) Higher Diploma in Tourism Management (Culinary) (Full-time)	
	旅遊業管理高級文憑 (酒店款待)(全日制) Higher Diploma in Tourism Management (Hospitality) (Full-time)	
	專業文憑 Professional Diploma	美容業專業文憑 (資歷架構第 4 級)(全日制) Professional Diploma in Beauty Services (QF Level 4) (Full-time)
	文憑課程 Diploma	創意設計文憑 (室內設計)(全日制) Diploma in Creative Design (Interior Design) (Full-time)
		創意設計文憑 (視覺傳達)(全日制) Diploma in Creative Design (Visual Communication) (Full-time)